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Sikke et mærkeligt år at skulle snakke om. Der har været en del 
forandringer men så sandelig også nogle positive ting.  

 

Vi startede kor i januar måned men måtte desværre stoppe igen 
i marts grundet Corona. Dette betød at vi ikke fik 
forårskoncert – men at den blev rykket til efteråret.  

Jeg tænker at mange fik hørt og sunget med til morgensang 
med Philip Faber 😊 

Det blev en rigtig lang sommerferie men til gengæld kunne vi 
starte i nye lokaler i Grundtvigskirken, hvor det også var og er 
muligt at synge med Corona hensyn. Jeg synes det er 
fantastiske lokaler.  

 

Efterårskoncerten og julekoncerterne i kongensgade blev aflyst 
men vi lavede da vores egen lille julekoncert, som blev optaget.  

 

Vi har været så heldige at Charlotte blev og hun har også 
fortalt, at hun bliver boende i Esbjerg efter uddannelse – mega 
skønne nyheder. Vi har også fået ny Vikar Anna – hun gør det 
også rigtig godt.  
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Vores økonomi ser helt fantastisk ud efter et år uden udgifter 
og MOF har refunderet Charlottes løn. Men det vil Sarah 
fortælle jer mere om.  

 

Igen i år vil jeg takke bestyrelsen for et godt stykke arbejde. 

 

Derudover vil jeg takke for de år, jeg har fået lov til at være 
formand. Nu vil jeg give roret videre til en anden, som er fyldt 
med frisk energi og masser af gå-på-mod. Det er et dejligt kor, 
vi har og de fortjener en initiativrig formand 😊 

 

Tak for god ro og orden. 


